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Protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie   
z dnia 19.04.2017 r. 

 
Obrady rozpoczęto 19 kwietnia 2017 o godz. 09:40, a zakończono o godz. 12:50 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Obecni: 

1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził kworum, otworzył obrady 33 sesji Rady Miejskiej. 
Przystąpił do ustalania porządku obrad. Zgłosił prośbę o uzupełnienie porządku obrad 
o projekt uchwały w sprawie  planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017.  

Zarządził głosowanie: 
1) uzupełnienie porządku obrad, plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad, plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
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Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNY(A):  Łukasz Kamiński 
Podsumowanie | Za: 22, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 0, nieobecni: 1. 
Projekt uchwały w sprawie  plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017 zostanie rozpatrzony 
pod pozycją 32). 
Prosił o zmianę kolejności rozpatrywania uchwał w pkt 13) jako pierwszy zamienić z pkt 
12); Radni nie wyrazili sprzeciwu. 

Porządek obrad został ustalony. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził, że nie wniesiono uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Michał Rosa, Antoni Rosłon 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Jacek Łuczak, Zbigniew Mucha 
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 2, nieobecni: 0. 
Protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie został przyjęty. 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności za okres 
między sesjami. 

Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie. 
 

1. 27.03.2017  r. posiedzenie Rady Pożytku Publicznego, udział Michał Rosa 
2. 29.03.2017r. debata w UMiG Piaseczno nt. projektu ustawy o ustroju m.st. Warszawy 
3. 31.03.2017 r. udział w metropolitarnej debacie ekspercko-samorządowej w Pałacu 

Kultury i Nauki w Warszawie 
4. 02.04.2017 r. Mazovia Cup 2017 VI Piaseczyński Turniej Karate Kyokushin - hala 

GOSiR Piaseczno   
5. 05.04.2017 r. spotkanie Wielkanocne koła Emerytów i Rencistów przy Zespole Szkół 

Publicznych w Piasecznie, udział Michał Rosa 
6. 06.04.2017, udział Michała  Rosy  

• sesja Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 
• zebranie wiejskie sołectwa Kamionka 

7. 08.04.2017 r. Turniej Kickboxingu - Piaseczno open -  hala GOSiR Piaseczno 
8. 09.04.2017r. Spotkanie Wielkanocne z mieszkańcami Sołectwa Żabieniec 
9. 11.04.2017r. Spotkanie Wielkanocne z samorządowcami Powiatu Piaseczyńskiego 

organizowanego przez Starostwo Piaseczyńskie  w Liceum Ogólnokształcącym w 
Piasecznie 

10. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy udział Magdalena Woźniak 
11. bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, spotkania i konsultacje 

z mieszkańcami. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że sprawozdanie z działalności Burmistrza jest 
dostępne na stronie internetowej BIP Gminy Piaseczno. Dokumenty „Sprawozdanie z pracy 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno za okres od dnia 22.03.2017 r. do dnia 19.04.2017 r.” 
oraz „Sprawozdanie z wykonania Uchwał Rady Miejskiej w Piasecznie za okres 
sprawozdawczy”, stanowią załączniki do protokołu.  

5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji. 
- Zbigniew Mucha wnioskował o przywrócenie naturalnych ścieżek wyznaczonych przez 
mieszkańców na terenie Parku Miejskiego. W trakcie remontu dokonano zmiany 
w kierunkach komunikacji. Dotychczas były ścieżki w kierunku południe - północ oraz  
wschód - zachód. W nowo wybudowanych alejkach w Parku Miejskim są inne ścieżki. 

6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
- nie zgłoszono  

7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
Burmistrz, Zdzisław Lis poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona pisemnie. 

Z-ca Burmistrza Daniel Putkiewicz poinformował, że projekt i plan remontu Parku 
Miejskiego był wielokrotnie i dość długo konsultowany i uzgadniany. Obecnie wykonawca 
jest w trakcie realizacji. Jakiekolwiek propozycje zmian będą możliwe po ich zakończeniu. 

8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy. 
Skarbnik, Agnieszka Kowalska przedstawiła sprawozdanie.  
8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2016     plan 2017 
luty   10 529 961,-   11 075 170,-   
marzec   9 104 663,-     9 009 653,-   
narastająco I-III      35 505 452,-                     36 965 803,-   
procentowo około 22,4%     22,2%               
• Stan gotówki na koncie ROR = 9,6 mln. zł.;  
 lokaty: łącznie na kwotę 76 mln. zł.;   
 lokata terminowe do dnia: 25.04.17r.= 19 mln. zł.; do dnia 09.05.17r. = 20 mln. zł.; do 

dnia 26.05.17r.= 17 mln. zł.; do dnia 09.06.17r.= 20 mln. zł. 
• Plan w zł.: 
 dochody ogółem                  422 960 020,-     
 dochody bieżące                 408 778 862,-     
 dochody majątkowe              14 181 158,-     
 wydatki ogółem                   478 178 979,-     
 wydatki bieżące                  373 902 212,-     
 wydatki majątkowe              104 276 767,-    
Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.2 Realizację dochodów i wydatków - Program Rodzina 500+  

Plan 49 088 000,- zł. Wykonanie do 14.04.2017 r. 17 006 690,-zł. 

Nie zgłoszono pytań do Skarbnika. 
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9. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie przeprowadzenia referendum gminnego. 
Referował Sekretarz Arkadiusz Czapski, zgłosił autopoprawkę – po słowie terytorialnego 
należy wstawić znak interpunkcyjny,  przecinek  „ , ” – w treści jak również na wzorze karty. 
Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej Robert Widz przedstawił pozytywną opinię. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną opinię. 
Przewodnicząca Komisji Sportu, Anna Krasuska przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radny Michał Rosa, jako opiekun Młodzieżowej Rady Gminy odczytał „Stanowisko 
Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno w sprawie przeprowadzenia referendum dotyczącego 
metropolii warszawskiej”. Cyt.: (…) „W dniach 8-17 kwietnia Młodzieżowa Rada Gminy jako 
organ doradczy piaseczyńskiej Rady Miejskiej przeprowadziła sondę internetową, w której 
zadano pytanie  „Czy jesteś za tym, aby Piaseczno zostało przyłączone do miasta 
stołecznego Warszawy”  W sądzie wzięło udział 471 osób, z czego za przyłączeniem 
opowiedziały się 124 osoby (26%) , a przeciw 348 osób (74%). (…)  Młodzieżowa Rada 
Gminy wyraża nadzieję, że Rada  Miejska podejmie uchwałę dotyczącą przeprowadzenia 
referendum w Piasecznie. Jesteśmy zdania, że referendum jest tym narzędziem 
demokracji, które sprawdza się najlepiej przy podejmowaniu kluczowych dla obywateli 
decyzji”. Treść stanowiska stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Obłoza odczytał uzasadnienie cyt.:  
„W dniu 24 marca br. do Rady Miejskiej wpłynęło 2020 podpisów mieszkańców pod 

petycją dotyczącą zorganizowania przez Radę Miejską referendum w sprawie włączenia 
Gminy Piaseczno do M.St. Warszawy – jako nowo utworzonej jednostki metropolitalnej. 

30 stycznia 2017 do Sejmu RP wpłynął  projekt ustawy o ustroju Miasta Stołecznego 
Warszawy (zwany dalej Projektem). Projekt złożony został przez grupę posłów w tzw. trybie 
poselskim, tj. w trybie przyspieszonym i uproszczonym, bez konsultacji społecznych.  
Projekt ustawy przewiduje obowi ązkow ą przynale żność 32 gmin podwarszawskich, w 
tym tak że Piaseczna, do Miasta Stołecznego Warszawy.  
Projekt arbitralnie wskazuje konkretne gminy, które miałyby zostać wcielone do mającej 
powstać  MegaWarszawy, nie podając przesłanek ich doboru. Tymczasem, zgodnie z ideą 
samorządności oraz przepisami prawa, zgoda ta powinna być dobrowolna, oparta o wolę i 
opinię lokalnych społeczności.   
Projekt nie precyzuje podstawowych  kluczowych kwestii, takich jak przyszły podział 
kompetencji i zadań Miasta Stołecznego Warszawy i samorządów lokalnych. Nie określa  
także obszarów działań wspólnych oraz nie wskazuje źródeł ich finansowania. Nie 
wskazuje również konkretnego mienia, jakim miałaby dysponować przyszła 
MegaWarszawa i źródeł jej dochodów, a jego uzasadnienie nie zawiera analizy kosztów 
finansowych jakie poniesie Gmina Piaseczno w związku z wdrożeniem proponowanej 
ustawy w życie.  
Niektóre rozwiązania Projektu ograniczają suwerenność gmin podwarszawskich na rzecz 
uprawnień M.St. Warszawy jednocześnie nie pokazując rzetelnej analizy wynikających dla 
nich z tego korzyści oraz zagrożeń.  Należy  dodać, że obecnie obowiązujące przepisy 
prawa pozwalają gminom na wspólną realizację większości zadań, które wg Projektu 
miałyby być realizowane przez M.St. Warszawa.  
 
Projekt w tak zasadniczy i drastyczny sposób ingerujący w funkcjonowanie, ustrój i 
kompetencje wspólnot samorządowych wszystkich objętych nim gmin podwarszawskich, 
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nie dość,  że jest niejasny, to nie został rzetelnie skonsultowany w żaden sposób z 
mieszkańcami tych gmin. Nie dano też szansy wypowiedzenia się środowiskom i 
organizacjom samorządowym.   
To niedopuszczalne. Doskonałym przykładem prawidłowego przeprowadzania tak ważnych 
zmian  jest uchwalona niedawno przez Sejm RP Ustawa o związku metropolitalnym w 
województwie śląskim, która zakłada pełną dobrowolność udziału i obowiązkowe 
konsultacje społeczne oraz wskazuje obszary wspólnego działania i ustala źródło  ich  
finansowania. Ustawa ta jest skonstruowana w sposób jasny i przejrzysty oraz odpowiada 
oczekiwaniom mieszkańców i samorządów lokalnych, szanując i uwzględniając ich wolę i 
potrzeby.  
Warunków tych nie spełnia przedstawiony nam Projekt ustawy o ustroju Miasta 
Stołecznego Warszawy, który zaproponowane rozwiązania narzuca odgórnie i bez 
konsultacji z zainteresowanymi stronami.   
Domagamy się od ustawodawcy równego traktowania i mówimy NIE! MegaWarszawie 
tworzonej na niejasnych i nieokreślonych zasadach.      
W myśl art. 2 ust.1 pkt 3 ustawy z dnia 15 września 2000 r. o referendum lokalnym (Dz.U. Z 
2016 r. poz.400) w referendum lokalnym (…) mieszkańcy jednostki samorządu 
terytorialnego, jako członkowie wspólnoty samorządowej, wyrażają w drodze głosowania 
swoją wolę w (…) istotnych sprawach, dotyczących społecznych, gospodarczych lub 
kulturowych więzi łączących tę wspólnotę.  
Włączenie Piaseczna do M. St. Warszawy niewątpliwie uznać należy za sprawę istotną,  
bezpośrednio  dotyczącą  jego mieszkańców i mającą ogromny wpływ na  funkcjonowanie 
naszej gminy.  

Ustawodawca nie  dał zainteresowanym stronom  możliwości wypowiedzenia się w 
tak istotnie dotyczącej ich kwestii, wobec tego, aby uszanować ich wolę i prawo do 
wyrażania opinii, zasadnym staje się przeprowadzenie referendum dotycz ącego 
włączenia Gminy Piaseczno do  M.St. Warszawy jako nowe j  metropolitalnej jednostki 
samorz ądu terytorialnego.”    

Dyskusja: 

Rady Zbigniew Mucha przedstawił swoje stanowisko. Powstanie aglomeracji jest sprawą 
ustrojową. Błędem autora projektu ustawy było nie przeprowadzenie konsultacji 
z mieszkańcami przy pracach nad projektem ustawy. Projekt ustawy zmienia sposób 
funkcjonowania Warszawy i okolicznych gmin. Pytanie referendalne odnosić się będzie do 
projektu ustawy. Obecnie opinia publiczna jest manipulowana. Kluczowym będzie jaka 
informacja dotrze do mieszkańców Piaseczna o nowej ustawie. Pytanie odnosić się będzie 
do oceny przez każdego mieszkańca biorącego udział w referendum, co będzie dobre dla 
każdego z nas i jakie będą skutki przyjęcia ustawy. Chodzi o frekwencję i uzyskanie opinii. 

Radna Magdalena Woźniak poinformowała, że temat metropolii został upolityczniony 
w momencie złożenia do Sejmu RP projektu poselskiego przez Posła PiS. Radna ma 
nadzieję, że mieszkańcy będą potrafili wznieść się ponad polityczny podział. Projekt 
uchwały przygotowany na sesję jest odpowiedzią na złożoną petycję, podpisaną przez  
ponad 2020 mieszkańców a dotyczącą zorganizowania przez Radę Miejską referendum 
w sprawie włączenia Gminy Piaseczno do M. St. Warszawy – jako nowo utworzonej  
jednostki metropolitarnej. 

Radny Michał Mierzwa uważa, że nie potrzebnie podejmuje się kroki w celu 
przeprowadzenia referendum. Nie ma potrzeby tak się spieszyć. Do połowy kwietnia trwały 
konsultacje społeczne z mieszkańcami. Nie znane są ich wyniki. Uzyskane odpowiedzi 
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będą skierowane do oceny. Dobrze, że je przeprowadzono, mieszkańcy mogli odnieść się 
do założeń pierwotnych propozycji projektu ustawy. Założenia te na pewno się zmienią. 

Radna Magdalena Woźniak prosiła, aby nie upolityczniać dyskusji. Była uczestnikiem 
przeprowadzanych konsultacji na rynku miasta Piaseczno. Odpowiedzi do zakreślenia na 
kartce były intencyjne. Proszono np. o zakreślenie, czy ankietowany chce poprawy 
komunikacji itp. pytania. Takie pytania nie odnosiły się do zmian wynikających 
z proponowanego projektu i pozytywne odpowiedzi manipulują ocenę stanowiska 
mieszkańców. Argument w pytaniu powinien być jasny. Mieszkańcy złożyli petycję, 
podpisaną przez ponad 2020 osób. Będzie to pierwsze referendum na wniosek 
mieszkańców gminy Piaseczno. Projekt ustawy to trend do centralizacji władzy. Tryb 
poselski był zainicjowany w celu pilnego przyjęcia ustawy, ma być wstępem do ustawy dot. 
ordynacji wyborczej. 

Z-ca Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że samorządowcy na wspólnych 
posiedzeniach z posłem PiS i Wojewodą składali prośby o wycofanie z sejmu projektu 
ustawy. Projekt nadal jest i grozi jak gilotyna. Od stycznia samorządy oczekiwały na 
wycofanie projektu. Nie wniesiono nowego projektu ani propozycji zmian. Nie 
przeprowadzono konsultacji. Samorządy nie mają czasu. Projekt nadal jest w sejmie. 

Radny Michał Mierzwa proponował nie podejmowanie uchwały o referendum teraz, aby po 
przedstawieniu zmienionego projektu mieszkańcy mogli odnieść się  do konkretnych 
zapisów. 

Radny  Artur Maicki stwierdził, że dalsze oczekiwania nie dają gwarancji, że ustawa będzie 
przed jej głosowaniem poddana pod konsultacje mieszkańców. Takie stanowisko mógł 
przedstawić Wojewoda poprzez zarządzenie referendum w całym województwie. 

Radna Ewelina Wójcik  nie zgodziła się ze stanowiskiem radnego Michała Mierzwy, wg niej 
projekt został złożony w trybie poselskim, nadając mu rangę szybkiego przystąpienia do 
legislacji. Projekt nie zakłada konsultacji. Ogłoszono konsultacje po podjęciu przez 
samorządy żądania ich przeprowadzenia. Nie zachowano zasady dobrowolności.  

Radny Michał Rosa  podał trzy powody do podjęcia uchwały o referendum. Mieszkańcy 
województwa mazowieckiego nie mają możliwości wypowiedzenia swojego stanowiska.  
Stanowisko w sprawie ustawy o systemie oświaty zostało zignorowane.  

Radny Zbigniew Mucha poparł przedmówcę, rząd nie uwzględnił sprzeciwu mieszkańców.  
Ustawa metropolitalna zagraża samorządowi. Nie umożliwiono mieszkańcom prawa do 
wyrażenia swojego stanowiska w referendum. 

Radna Hanna Krzyżewska poparła stanowisko o podjęcie uchwały w sprawie 
przeprowadzenia  referendum.  Inne gminy już podjęły taką uchwałę. Nie są to działania 
przedwczesne.  

Radna Anna Krasuska poparła  podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia  referendum. 
Mieszkańcy muszą mieć prawo do decydowania w istotnych sprawach gminy. 

Radny Krzysztof Cieślak poinformował, że uchwała w sprawie przeprowadzenia 
referendum jest przygotowana w związku z petycją mieszkańców podpisaną przez ponad 
dwa tysiące osób. 
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Przewodniczący Piotr Obłoza poinformował,  że  po spotkaniu Wojewody z posłem 
określono termin przyjęcia ustawy najpóźniej do wakacji. Dlatego nie należy czekać. Wg 
informacji ze strony internetowej zaproszono na konsultacje na targowisku w dniu 
7 kwietnia ale nie było przedstawicieli. Konsultacje na Pl. Piłsudskiego również nie odbyły 
się w sposób ogólnie dostępny, dlatego informacja o przeprowadzonych konsultacjach jest 
nieprawdziwa.  

Radny Zbigniew Mucha złożył wniosek o zamkni ęcie dyskusji  tj.: zamknięcie listy 
mówców. 
Głosowano w sprawie:  
wniosek o zamknięcie dyskusji.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik 
PRZECIW: Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Jerzy Mościcki, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
Podsumowanie | Za: 14, przeciw: 6, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 1, nieobecni: 0. 
wniosek przyjęto 

Przewodniczący Piotr Obłoza poinformował,  że na sali jest obecna Poseł Kamila Gasiuk – 
Pihowicz, która prosiła o możliwość zabrania głosu w sprawie. W związku z głosami 
przeciwnymi z sali obrad, Przewodniczący zarządził  głosowanie dotyczące dopuszczenia 
do głosu Posłanki.  
Głosowano w sprawie:  
głosowanie dotyczące dopuszczenia do głosu.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW: Andrzej Mizerski, Antoni Rosłon 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Krzysztof Cieślak, Artur Maicki  
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 2, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 2, nieobecni: 0. 

Poseł Kamila Gasiuk – Pihowicz zwróciła uwagę na odpowiedzialność sprawujących 
władzę. Konsultacje w sprawach ważnych są obowiązkowe.  Państwo ma obowiązek 
konsultować zmianę granic administracyjnych. Obowiązek zwołania konsultacji spoczywa 
na władzy. Obecnie w sejmie wiele ustaw podejmowano w różnych porach dnia, również 
w nocy, w ciągu 24 godzin od złożenia projektu. Poseł podziękowała mieszkańcom za 
złożoną petycję.  Poprzez referendum mieszkańcy Piaseczna wypełnią obowiązek rządu. 
Obecne władze lekceważą głos mieszkańców. To uszczęśliwianie mieszkańców gmin na 
siłę. W tej ustawie nie liczą się korzyści dla mieszkańców ale korzyści płynące dla 
sprawujących władzę min. chodzi o zmianę granic obwodów a także o możliwość 
wprowadzenia zarządu komisarycznego w gminie. Dzień 4 czerwca dla wielu gmin będzie 
zwycięstwem demokracji. Podziękowała za możliwość zabrania głosu. 



Protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.04.2017 r. 

 

8/23 
 

Głosowano w sprawie: W sprawie przeprowadzenia referendum gminnego.   
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa 
Podsumowanie | Za: 21, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, nie głosowało: 0, nieobecni: 0. 
Uchwała została podjęta 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 10 minutową przerwą  
Obrady wznowiono o godz. 11:05 
 
2) W sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Piasecznie nr 842/XXX/2013 z dnia 23 
stycznia 2013 roku w sprawie podziału Gminy Piaseczno na stałe obwody głosowania. 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Sportu i Komisji Polityki Gospodarczej przedstawili pozytywne 
opinie komisji. Nie było głosów w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  W sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Piasecznie 
nr 842/XXX/2013 z dnia 23 stycznia 2013 roku w sprawie podziału Gminy Piaseczno na 
stałe obwody głosowania.   
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 21, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 2, nieobecni: 0. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
3) W sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania do przeprowadzenia referendum 
gminnego. 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. W obwodzie zamkniętym do 
głosownia są uprawnione osoby przebywające w szpitalu, na stałe zameldowane w gminie 
lub ujęte w spisie wyborców na podstawie odrębnych przepisów.  
Komisje nie opiniowały projektu. Nie było głosów w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: W sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania do 
przeprowadzenia referendum gminnego. 
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Agnieszka Czajkowska, Andrzej Mizerski, Magdalena Woźniak 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej(dot. zwiększenia wydatków o kwotę 107.115,00 
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zł na wniosek Wydz. OŚ). 
Referowała Agnieszka Kowalska, Skarbnik 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Antoni Rosłon przedstawił pozytywną opinię 
komisji bez uwag dot. pkt 9.4 - 9.9 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną opinię 
komisji pkt 9.4 i 9.5 
Nie było głosów w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: w sprawie zmiany uchwały budżetowej(dot. zwiększenia wydatków 
o kwotę 107.115,00 zł na wniosek Wydz. OŚ).  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Andrzej Mizerski, Magdalena Woźniak 
Podsumowanie | Za: 21, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 2, nieobecni: 0. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów oraz wydatków 
o kwotę 179.347,00 zł na wniosek Wydz. INW). 
Referowała Agnieszka Kowalska, Skarbnik 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt. Nie było głosów w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia 
dochodów oraz wydatków o kwotę 179.347,00 zł na wniosek Wydz. INW).   
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Anna Krasuska, Andrzej Mizerski, Katarzyna Wypych 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
12.000,00 zł na wniosek GOSIR). 
Referowała Agnieszka Kowalska, Skarbnik 
Komisja Finansów i Komisja Sportu pozytywnie zaopiniowały projekt. Nie było głosów 
w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia 
wydatków w wysokości 12.000,00 zł na wniosek GOSIR)..  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 100.000,00 
zł na wniosek GOSIR z przeznaczeniem na popularyzację kultury fizycznej i sportu wśród 
młodzieży szkolnej). 
Referowała Agnieszka Kowalska, Skarbnik 
Komisja Finansów i Komisja Sportu pozytywnie zaopiniowały projekt. Nie było głosów 
w dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 100.000,00 zł na wniosek GOSIR z przeznaczeniem na popularyzację 
kultury fizycznej i sportu wśród młodzieży szkolnej)..  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
8) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 132.660,00 
zł na przeprowadzenie referendum gminnego na wniosek Wydz. ADK). 
Referowała Agnieszka Kowalska, Skarbnik 
Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt. Nie było głosów w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia 
wydatków o kwotę 132.660,00 zł na przeprowadzenie referendum gminnego na wniosek 
Wydz. ADK).   
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Jazgarzewie 
Referowała Agnieszka Kowalska, Skarbnik 
Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt. Nie było głosów w dyskusji.  
Głosowano w sprawie:  
W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Jednostki Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Jazgarzewie.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
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Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
10) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 
10.931.734,- zł, na wniosek Wydziałów - przychody z wolnych środków). Poprawiona 
zwiększenia wydatków o kwotę 11.046.734,- zł, na wniosek Wydziałów - przychody 
z wolnych środków). 
Referowała Agnieszka Kowalska, Skarbnik. Radni otrzymali projekt z autopoprawką dot. 
zwiększenia wydatków o kwotę 11.046.734,- zł, na wniosek Wydziałów - przychody z 
wolnych środków). 
 
Komisja Finansów i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt z wnioskiem o zmniejszenie 
o kwotę 26.400,- zł. środków umieszczonych w załączniku nr 1 projektu uchwały nr 10) 
w pozycji pt. „nieprzewidziane remonty dróg gminnych”  i zwiększenie o tę kwotę „remontu 
ul. Kolonia w Woli Gołkowskiej” - co umożliwi szybkie rozstrzygnięcie przetargu.  
Zdzisław Lis Burmistrz poinformował, że ww. wniosek zostanie zrealizowany zarządzeniem 
burmistrza. 
Komisja Prawa i Komisja Sportu pozytywnie zaopiniowały projekt.  

Dyskusja: 
Radny  Jacek Łuczak prosił, aby zaktualizować koszt wypożyczenia rowerów tak, aby były 
dostępne jak najszerszej grupie mieszkańców, co umożliwi zbilansowanie kosztów obsługi. 

Radny Michał Rosa złożył wniosek o zmianę zapisu w załączniku nr 1 w poz. 23 na zadanie 
pn. „Remont ul. Beniowskiego w Piasecznie od ul. Głównej do Sułkowskiego. 

Radni wyrazili zgodę na zabranie głosu przedstawicieli mieszkańców ulicy Piaskowej oraz 
ulicy  Paderewskiego. 

Mieszkaniec ul. Piaskowej pan W. poinformował, że w trakcie budowy ul. Okrężnej 
Burmistrz na spotkaniu obiecał wykonanie nawierzchni ul. Piaskowej. Nie zrealizowano tej 
inwestycji a przyznane środki przeznaczono na inne zadanie inwestycyjne. W grudniu 2016 
roku na kolejnym spotkaniu zapewniał, że jeżeli będą wolne środki w budżecie, będą 
wydatkowane na remont nawierzchni ulicy Piaskowej. Wiele ulic jest realizowanych 
równocześnie odwodnienie z nakładką. 
Następnie zabrał głos kolejny mieszkaniec tej ulicy pan J. K. prosił o skablowanie 
i wykonanie oświetlenia oraz utwardzenie nawierzchni. 

Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że zakres zadania ul. Beniowskiego zostanie 
ograniczony, aby wykonać utwardzenie ul. Piaskowej. 

Mieszkaniec ul. Paderewskiego pan M.B. prosił o wykonanie utwardzenia całej ulicy 
Paderewskiego. Droga ma dużo dziur, błoto utrudnia przejście i przejazd. W czasie suszy 
powstaje kurz. Ciężkie samochody dewastują jeszcze bardziej drogę. Prosił o umieszczenie 
znaków zakazu poruszania się samochodami ciężarowymi. 

Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że droga na ul. Paderewskiego zostanie utwardzona 
tylko na odcinku najbardziej zabudowanym, pozostało w budżecie 200 tys. zł. na ten cel. 
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Droga jest publiczna, gmina nie może zakazać dojazdu do prowadzonych inwestycji na 
sąsiadujących działkach. 

Magdalena Woźniak poinformowała, że  ulica Paderewskiego na drugim odcinku musi być 
wykonana w procedurze spec ustawy, konieczne jest pozyskanie własności gruntów. 
Szacowany koszt to około 2 mln. zł. czas realizacji około 3 lat. 

1. Wniosek Radnego Michała Rosy o zmianę zapisu w załączniku nr 1 w poz. 23 na 
zadanie pn. „Remont ul. Beniowskiego w Piasecznie od ul. Głównej do Sułkowskiego”. 

Głosowano w sprawie:  
Wniosek Radnego Michała Rosy.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Anna Kostyrka, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Magdalena 
Woźniak 
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
- wniosek przyjęto 
Głosowano w sprawie:   
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 10.931.734,- 
zł, na wniosek Wydziałów - przychody z wolnych środków). Poprawiona zwiększenia 
wydatków o kwotę 11.046.734,- zł, na wniosek Wydziałów - przychody z wolnych środków). 
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 22, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 1, nieobecni: 0. 
Uchwałę z autopoprawką przyjęto z wnioskiem. 
 
11) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 822/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r z późn. zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2017 – 2028 
Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt. Poinformowała, że głosowana uchwała 
zawiera przyjęte uchwały z wnioskiem i autopoprawki. 
Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze zgłoszonymi zmianami. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 822/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r z późn. zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2017 – 2028.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIE GŁOSOWAŁ(A):  Krzysztof Cieślak, Hanna Krzyżewska, Andrzej Mizerski, Zbigniew 
Mucha, Józef Wierzchowski 
Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 5, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
zmiana kolejności w pierwszej kolejności pkt 13) potem 12) 
13) W sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Piaseczno na lata 2017-
2020. 
Referowała Anna Pakulińska, Gł. Specjalista UiA.   
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 
Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Piaseczno na lata 2017-2020..  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Hanna Krzyżewska, Andrzej Mizerski, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
Rejestru Zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno. 
Referowała Anna Pakulińska, Gł. Specjalista UiA.  Zgodnie z wnioskiem komisji, 
zaproponowała wprowadzenie autopoprawki w § 8 poprzez dodanie ustępu 4. o treści 
„W uzasadnionych przypadkach dopuszcza się umieszczanie mniejszego formatu tablicy 
pamiątkowej na obiekcie zabytkowym”. 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 
Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Obłoza poinformował, że wybór dwóch 
przedstawicieli rady miejskiej do Komisji Opieki nad Zabytkami proponuje przeprowadzić 
w punkcie wolne wnioski. Radni nie wnieśli sprzeciwu. Radny Jacek Łuczak zgłosił swoją 
kandydaturę do komisji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do Rejestru Zabytków, 
znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno - z autopoprawką w § 8 poprzez dodanie 
ustępu 4. o treści „W uzasadnionych przypadkach dopuszcza się umieszczanie mniejszego 
formatu tablicy pamiątkowej na obiekcie zabytkowym”. 
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Michał Rosa 
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Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie nadania nazwy SŁONECZNE ZACISZE ulicy położonej we wsi Henryków 
Urocze w gminie Piaseczno. 
Referowała Anna Pakulińska, Gł. Specjalista UiA.   Zgłosiła autopoprawkę w tytule: 
Uchwała Rady Miejskiej, pomyłkowo wpisano Uchwała Burmistrza. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną 
opinię komisji do projektów pkt 14) – pkt 19). 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie nadania nazwy SŁONECZNE ZACISZE ulicy położonej we wsi Henryków 
urocze w gminie Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 21, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 2, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie nadania nazwy KONOPNICKIEJ ulicy położonej w Piasecznie 
Referowała Anna Pakulińska, Gł. Specjalista UiA.  .   
Głosowano w sprawie:  
W sprawie nadania nazwy KONOPNICKIEJ ulicy położonej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Artur Maicki, Andrzej Mizerski, Michał Rosa 
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Chylice 
Referowała Anna Pakulińska, Gł. Specjalista UiA.   
Radny Robert Widz w związku z wnioskiem formalnym, jaki chce złożyć poinformował, że 
na podstawie dotychczas uchwalanych planów min. w Józefosławiu znacznie zwiększa się 
liczba mieszkańców po upływie kilku lat od uchwalenia planu. Mieszkańcy oczekują, aby 
drogi były szersze, brakuje przedszkoli i szkół. Podobnie teraz w Chylicach wprowadza się 
znacznie większą intensywność zabudowy. Bardzo intensywna zabudowa powoduje 
degradację obszaru i ład przestrzenny danej miejscowości. Proponował sprawdzenie czy 
uzasadnione jest, aby minimalna powierzchnia działek dla tego obszaru wynosiła 900m2 . 
Proponował ponowne przystąpienie i zmianę minimalnej wielkości działek na 1200m2. 
Radny Robert Widz złożył wniosek o zdjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Chylice. 
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1. Wniosek Radnego Roberta Widza o zdjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Chylice 
Głosowano w sprawie:  
Wniosek Radnego Roberta Widza o zdjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Chylice.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW: Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Piotr Obłoza 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 16, przeciw: 3, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Wniosek został przyjęty, Uchwała została zdjęta z porządku obrad. 
 
17) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego Uchwała 
Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 (Dz.Urz.Woj.Maz. nr 96 
poz. 1717 z dnia 13.05.2010r.) w granicach terenów urbanistycznych oznaczonych w 
obowiązującym mpzp symbolami: 1 P-S, 2 P-S, 3P-S/U, 4P-S/U, 5P-S/U, 1KD-TSsp, 
1U/MW, 1I-T/I-E, 2I-W, 3KD-p. 
Referowała Anna Pakulińska, Gł. Specjalista UiA.   
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego.    
Głosowano w sprawie:  
W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna zatwierdzonego Uchwała Rady Miejskiej 
w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z dnia 24.02.2010 (Dz.Urz.Woj.Maz. nr 96 poz. 1717 z 
dnia 13.05.2010r.) w granicach terenów urbanistycznych oznaczonych w obowiązującym 
mpzp symbolami: 1 P-S, 2 P-S, 3P-S/U, 4P-S/U, 5P-S/U, 1KD-TSsp, 1U/MW, 1I-T/I-E, 2I-
W, 3KD-p..  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, 
Michał Rosa, Józef Wierzchowski 
Podsumowanie | Za: 17, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 6, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
18) W sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 854/XXXI/2017 z dnia 
8 lutego 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Chojnów. 
Referowała Anna Pakulińska, Gł. Specjalista UiA.   
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego.   
Głosowano w sprawie:  
W sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 854/XXXI/2017 z dnia 
8 lutego 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Chojnów.  
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Wyniki głosowania  
ZA:  Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Krzysztof Cieślak, Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Chojnów. 
Referowała Anna Pakulińska, Gł. Specjalista UiA.   
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego.   
Głosowano w sprawie:  
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Chojnów.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Łukasz Kamiński, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Michał 
Rosa 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Krzysztof Cieślak, Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 15, przeciw: 0, wstrzymało się: 4, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
20) w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 
S.A. na nieruchomości stanowiącej działkę nr ew. 441 położoną w Jazgarzewie. 
Referowała Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG      
Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji do 
projektów pkt 20) – pkt 28). 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Łukasz Kamiński przedstawił pozytywną 
opinię komisji do projektów pkt 20) – pkt 26). 
Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 
na nieruchomości stanowiącej działkę nr ew. 441 położoną w Jazgarzewie.   
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Jerzy Mościcki 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta. 
 
21) w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 
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S.A. na nieruchomości stanowiącej działkę nr ew. 47/3 położoną w Bobrowcu. 
Referowała Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG      
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 
na nieruchomości stanowiącej działkę nr ew. 47/3 położoną w Bobrowcu.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno nieruchomości 
gruntowej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 26, położona w Łbiskach w gminie 
Piaseczno. 
Referowała Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG.      
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno nieruchomości gruntowej 
oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 26, położona w Łbiskach w gminie Piaseczno.     
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie.  
 
23) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno: nieruchomości 
gruntowej położonej w Piasecznie w obrębie 28 oraz nieruchomości lokalowych i 
drogowych położonych w obrębach: Pęchery-Łbiska PGR, Głosków PGR, Wólka Pracka, 
Wólka Pęcherska, Runów oraz w Piasecznie, obrębie 28. 
Referowała Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG      
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Piaseczno: nieruchomości 
gruntowej położonej w Piasecznie w obrębie 28 oraz nieruchomości lokalowych i 
drogowych położonych w obrębach: Pęchery-Łbiska PGR, Głosków PGR, Wólka Pracka, 
Wólka Pęcherska, Runów oraz w Piasecznie, obrębie 28.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
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Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Antoni 
Rosłon 
Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 5, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
24) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 249 położonej w Piasecznie 
przy ul. Geodetów na rzecz użytkownika wieczystego. 
Referowała Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG.      
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 249 położonej w Piasecznie przy 
ul. Geodetów na rzecz użytkownika wieczystego.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, 
Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Michał Rosa 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, 
Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 17, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 5, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta. 

25) W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o. 
Oddział w Warszawie na działce o nr ew. 41 z obrębu 56 miasta Piaseczno. 
Referowała Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG      
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o. Oddział 
w Warszawie na działce o nr ew. 41 z obrębu 56 miasta Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, 
Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Antoni Rosłon 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, 
Andrzej Mizerski, Józef Wierzchowski 
Podsumowanie | Za: 16, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 6, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
26) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ozn. nr ewid. 74/1, obr. 45, położonej w rejonie ul. Konopnickiej. 
Referowała Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik Wydziału GGG      
Pozytywne opinie komisji problemowych. 
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Nie było zgłoszeń do dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ozn. nr ewid. 74/1, obr. 45, położonej w rejonie ul. Konopnickiej..  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
27) W sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 858/XXXI/2017 z dnia 8 lutego 2017r. w sprawie skargi A.P. na 
odmowę prowadzenia procedury „Niebieska Karta” i udzielenia jakiejkolwiek pomocy 
finansowej przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno. 
Referował Bogdan Temoszczuk - Kontrola Wewnętrzna      
Pozytywna opinia Komisji Prawa. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Rady Miejskiej 
w Piasecznie nr 858/XXXI/2017 z dnia 8 lutego 2017r. w sprawie skargi A.P. na odmowę 
prowadzenia procedury „Niebieska Karta” i udzielenia jakiejkolwiek pomocy finansowej 
przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
28) W sprawie skargi T.G. na przewlekłość postępowania i niezałatwienie w terminie przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno spraw dotyczących kwestii spornych pomiędzy nim a 
PWiK Sp. z o.o. 
Referował Bogdan Temoszczuk - Kontrola Wewnętrzna      
Pozytywna opinia Komisji Prawa. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie skargi T.G. na przewlekłość postępowania i niezałatwienie w terminie przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno spraw dotyczących kwestii spornych pomiędzy nim a 
PWiK Sp. z o.o.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
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Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
29) W sprawie zmiany uchwały nr 940/XXXIV/2013 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
maja 2013r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 
niepublicznych oraz publicznych prowadzonych przez inne niż Gmina Piaseczno osoby 
prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 
i wykorzystania udzielonej dotacji. 
Referował Mariusz Sekuła, Naczelnik Wydziału Oświaty.  
Pozytywną opinię Komisji Oświaty przedstawiła Przewodnicząca Katarzyna Wypych. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały nr 940/XXXIV/2013 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 maja 
2013r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek niepublicznych 
oraz publicznych prowadzonych przez inne niż Gmina Piaseczno osoby prawne i osoby 
fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej 
dotacji.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. 
 
30) W sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury w Piasecznie. 
Referowała Magdalena Gawrych Dyrektor Centrum Kultury. Zgłosiła autopoprawkę w 
sprawie dopisania jeszcze jednej nazwy placówki w § 19 i w § 20 „Dworzec Kultura”     
Pozytywną opinię Komisji Promocji, z ww. autopoprawką, przedstawiła Katarzyna 
Krzyszkowska – Sut, Przewodnicząca. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury w Piasecznie - z autopoprawką o dopisanie 
w § 19 i w § 20 „Dworzec Kultura”.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Zbigniew Mucha 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Michał Rosa 
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta. 
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31) sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej. 
Referowała Barbara Klukiewcz - Matuszczak, Dyrektor MGOPS 
Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
Głosowano w sprawie:  
sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej 
i demograficznej.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Zbigniew Mucha 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak 
Podsumowanie | Za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 2, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta. 

32) W sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Mościcki przedstawił projekt uchwały. Plan pracy 
może ulec zmianie. Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
Głosowano w sprawie:   
W sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Andrzej Mizerski 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Jacek Łuczak, Artur Maicki  
Podsumowanie | Za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 3, nieobecni: 0. 
Uchwała podjęta. 
 
10. Wolne wnioski.  
Radni wyrazili zgodę na zabranie głosu przez mieszkańca wsi Chylic pana K.K. w związku 
ze zdjęciem uchwały 9.16). w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Chylice. Mieszkaniec poinformował, że radny 
Robert Widz składając wniosek o zdjęcie uchwały porównał układ komunikacyjny wsi 
Chylice do Józefosławia. Te dwie miejscowości różnią się położeniem i dostępem do 
głównych dróg układu komunikacyjnego. Niepotrzebny jest ten protest i zdjęcie projektu 
uchwały. Mieszkańcy włożyli bardzo wiele trudu w prawidłowe zagospodarowanie 
przestrzenne objęte tym planem. Odbyły się spotkania na Komisji Ochrony Środowiska 
i Ładu Przestrzennego, uchwała została zaopiniowana pozytywnie sześcioma głosami za. 
Sprawy uchwalenia planu trwają od wielu lat. Deweloperzy wykorzystują nie uchwalenie 
planu i budują nowe osiedla. Mieszkańcy indywidualnie nie mogą skorzystać ze swojej 
nieruchomości, pomimo że działki zostaną zamieszkałe i przybędzie podatników. Taka 
polityka jest przeciwko mieszkańcom, którzy od pokoleń zajmują te ziemie. 
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Przewodniczący poinformował, że Komisja Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
rozpatrzy sprawę ponownie na posiedzeniu za dwa tygodnie. 
  
1) Wybór przedstawiciela Rady Miejskiej do Stowarzysze nia Metropolia Warszawa  
 
Piotr Obłoza zgłosił kandydaturę Radnej Magdaleny Woźniak, która wyraziła zgodę na 
kandydowanie. Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie:  
Wybór przedstawiciela Rady Miejskiej do Stowarzyszenia Metropolia Warszawa.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Magdalena Woźniak 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Józef Wierzchowski 
Podsumowanie | Za: 17, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 5, nieobecni: 0. 
Przedstawicielem Rady Miejskiej do Stowarzyszenia M etropolia Warszawa została 
wybrana Magdalena Wo źniak  

2) Przewodniczący Piotr Obłoza poprosił o zgłaszanie kandydatur na przedstawicieli 
Rady Miejskiej do składu Komisji Opieki nad Zabytka mi.   
Komisja będzie powołana w drodze zarządzania przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno. 
 Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę: 
• Jacek Łuczak  
• Adam Marciniak  
• Magdalena Woźniak 
 
Wybór przedstawiciela Rady Miejskiej do składu Komi sji dot. uchwały w sprawie  
okre ślania zasad udzielania dotacji na sfinansowanie pra c konserwatorskich - Pan 
Jacek Łuczak  
Głosowano w sprawie:  
Wybór przedstawiciela Rady Miejskiej do składu Komisji dot. uchwały w sprawie określania 
zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich Pan Jacek Łuczak.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Agnieszka Czajkowska, Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Katarzyna Wypych 
PRZECIW: Krzysztof Cieślak, Adam Marciniak , Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Jacek Łuczak, Artur Maicki  
Podsumowanie | Za: 8, przeciw: 4, wstrzymało się: 7, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
 
Wybór przedstawiciela Rady Miejskiej do składu Komi sji dot. uchwały w sprawie  
okre ślania zasad udzielania dotacji na sfinansowanie pra c konserwatorskich - Pan 
Marciniak Adam  
Głosowano w sprawie:  
Wybór przedstawiciela Rady Miejskiej do składu Komisji dot. uchwały w sprawie określania 
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zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich Pan Marciniak Adam.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Łukasz Kamiński 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Jacek Łuczak, Artur Maicki  
Podsumowanie | Za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, nie głosowało: 4, nieobecni: 0. 
 
4) Wybór przedstawiciela Rady Miejskiej do składu Komi sji dot. uchwały w sprawie  
okre ślania zasad udzielania dotacji na sfinansowanie pra c konserwatorskich - Pani 
Woźniak Magdalena  
Głosowano w sprawie:  
Wybór przedstawiciela Rady Miejskiej do składu Komisji dot. uchwały w sprawie określania 
zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich Pani Woźniak 
Magdalena.  
Wyniki głosowania  
ZA:  Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Krasuska, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMAŁ(A) SIĘ: Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Andrzej Mizerski, 
Magdalena Woźniak 
NIE GŁOSOWAŁ(A):  Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Józef Wierzchowski 
Podsumowanie | Za: 13, przeciw: 0, wstrzymało się: 4, nie głosowało: 6, nieobecni: 0. 
 
Przedstawicielami Rady Miejskiej do składu Komisji Opieki nad Zabytkami, zostali 
wybrani: 
• Adam Marciniak 
• Magdalena Wo źniak 
 
11. Zamkni ęcie obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad.  
Zamknął 33 sesję Rady Miejskiej o godz. 12:50. 
 

Przewodniczący 
    Rada Miejska w Piasecznie 

  

 
Przygotował(a): Grażyna Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


